
Ik wil u adviseren een keer in gesprek te gaan met Emile Roemer van de SP. Dit is een leerkracht en weet 
hoe belangrijk het is om  niet op het passend onderwijs te bezuinigen.


